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     Protokół Nr XXXII/21 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego   

VI kadencji 
odbytej w dniu 12 lutego 2021 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Ptak rozpoczęła sesję o godzinie 09:05 
 i przywitała serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich gości 
przybyłych na sesję.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że ze względu na sytuację 
panującą w kraju, dotyczącą ogłoszenia na terenie Rzeczypospolitej Polskiej stanu 
zagrożenia epidemiologicznego w dzisiejszej sesji biorą udział wyłącznie sami Radni, 
bez udziału Kierowników jednostek organizacyjnych, naczelników oraz gości 
zaproszonych. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 17 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Stan Rady wynosi 17 Radnych. Dziewięciu Radnych bierze udział w sesji w trybie 
zdalnym: Radna G. Buczek, Radny Z. Chołuj, Radny Z. Dudor, Radna B. Głowacka, 
Radny K, Korczyński, Radny J. Kozłowski, Radny M. Krężel, Radna H. Samek, Radny 
C. Turczyk. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad XXXII sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że ze względu  na liczne uwagi 
zgłaszane w Komisjach do regulaminu przyznawania stypendiów prosi o wycofanie 
tego punktu- punkt 15 podpunkt a- uchwała w sprawie regulaminu przyznawania 
stypendium za wysokie wyniki sportowe- druk nr 1672 z tego względu, że tych uwag 
było dużo i są to merytoryczne uwagi.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby wnieść zmiany do 
porządku obrad sesji? 

Nikt z Radnych zmian do porządku obrad nie wniósł. 

Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który spytał, czy musimy głosować zmianę do 
porządku obrad, skoro jest to propozycja Zarządu?  

Przewodnicząca Rady Powiatu odpowiedziała, że zmianę do porządku obrad 
głosujemy.  

Głos zabrał Rany K. Korczyński, który powiedział, że zdjęcie punktu z porządku 
obrad jest zmianą, ponieważ porządek obrad został wcześniej wszystkim rozesłany, co 
oznacza, że został doręczony, więc każda zmian po rozpoczęciu obrad, w tym usunięcie 
uchwały z tego porządku jest zmianą, więc należy tą zmianę przegłosować.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przegłosowania zmiany do porządku obrad sesji. Zmiana polega na wycofaniu  
z porządku obrad uchwały na druku nr 1672- w sprawie regulaminu przyznawania 
stypendium za wysokie wyniki sportowe. 
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
 17 głosami „za” 
   0 głosach „przeciw” i 
   0 głosach „wstrzymujących się”  
przyjęła zmianę do porządku obrad sesji polegającą na wykreśleniu z pkt. 15 ppkt. 
a uchwały na druku nr 1672- w sprawie regulaminu przyznawania stypendium za 
wysokie wyniki sportowe. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Obowiązujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów : 

a) z XXIX sesji Rady Powiatu z dnia 18 grudnia 2020 r., 
b) z nadzwyczajnej XXX sesji Rady Powiatu z dnia 30 grudnia 2020 r., 
c) z nadzwyczajnej XXXI sesji Rady Powiatu z dnia 26 stycznia 2021 r.  

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr  1679. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu  za rok 2020 – druk nr1656. 

9. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu  za rok 2020 – druk nr 
1657, 1658, 1659, 1660, 1661. 

10. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli za 2020 r. 
 – druk nr 1662. 

11. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu Drawskiego za rok 2020 – 
druk nr 1666. 

12. Sprawozdanie Starosty Drawskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  
i Porządku za rok 2020 – druk nr 1651. 

13. Sprawozdanie z realizacji porozumienia Powiatu z Gminą Drawsko 
Pomorskie w sprawie powierzenia Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy im. 
St. Żeromskiego w Drawsku Pomorskim zadań powiatowej biblioteki 
publicznej – druk nr 1663. 

14. Analiza sytuacji życiowej kombatantów i osób represjonowanych za rok 2020  
– druk nr 1665.       
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15.  Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) wyrażenia zgody na objęcie udziałów w Przedsiębiorstwie Komunikacji 
Samochodowej Złocieniec spółka z o.o. – druk nr 1669; 

b) zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej w Warszawie – druk nr 1668. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

17. Komunikaty i sprawy różne.  

18. Zakończenie sesji. 

 

 

Punkt 3 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 18.12.2020 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z XXIX sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 18.12.2020 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i przesłany do Radnych drogą elektroniczną.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XXIX sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 18.12.2020 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z XXIX sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 18.12.2020 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z XXIX sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
18.12.2020 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z XXX nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 30.12.2020 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i przesłany do Radnych drogą elektroniczną.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XXX nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 30.12.2020 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z XXX nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu 
Drawskiego z dnia 30.12.2020 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z XXX nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
30.12.2020 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z XXXI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 26.01.2021 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i przesłany do Radnych drogą elektroniczną.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XXXI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 26.01.2021 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu 
Drawskiego z dnia 26.01.2021 r. 
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z XXXI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej  
w dniu 26.01.2021 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 5 minut przerwy w powodu awarii technicznej.  
 

Punkt 4 
 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie 
 z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty 
z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami w materiałach 
na sesję.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Stanisława 
Cybulę- Starostę. 

 

 Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że każdy z Radnych otrzymał 
sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Jeżeli są pytania, to bardzo proszę.   

 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Punkt 5 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim są interpelacje, wnioski i zapytania.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 

interpelację? 
 
Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który złożył zapytanie dotyczące procedury 

naboru na stanowisko inspektora w Wydziale Architektoniczno- Budowlanym 
Starostwa Powiatowego.  
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Treść złożonego zapytania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację, wniosek lub zapytanie? 

 
Nikt z Radnych interpelacji, wniosków i zapytań nie składał. 
 

Punkt 6 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest trybuna obywatelska.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w związku z obecną sytuacją 

panującą w kraju w punkcie trybuna obywatelska nie zabierze głosu żaden  
z mieszkańców.  

 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Genowefę Polak  
– Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o przedstawienie 
sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 
 i Rozwoju, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju spotkała się 
jeden raz w dniu 8 lutego, posiedzenie przeprowadzone było w trybie zdalnym,  
w posiedzeniu udział wzięło 6 członków, nieobecnych 2. W związku z przyjętym 
porządkiem obrad przyjęto sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Rozwoju za rok 2020, dokonano analizy sprawozdania z porozumienia Powiatu 
 z Gminą Drawsko Pomorskie w sprawie powierzenia Bibliotece Publicznej Miasta  
i Gminy im. St. Żeromskiego w Drawsku Pomorskim zadań powiatowej biblioteki 
publicznej. W omówieniu tego dokumentu uczestniczyła Dyrektor Domu Kultury  
w Drawsku Pomorskim Pani Jolanta Pluto- Prądzyńska, która omówiła w szczegółach 
dokument, w tym działalność Drawskiej biblioteki, która realizuje zadania na terenie 
miasta i gminy Drawsko Pomorskie, a także obejmuje swoją działalnością wszystkie 
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gminy Powiatu Drawskiego. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 
sprawozdanie, następnie przeanalizowali projekty uchwał na dzisiejszą sesję. Była to 
uchwała w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w PKS Złocieniec oraz projekt 
uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. W omówieniu  uchwał zdalnie wzięli 
udział Skarbnik Joanna Andrykowska i Wicestarosta Mariusz Nagórski, Naczelnik 
Wydziału Rozwoju i Promocji Powiatu Pani Agnieszka Brzeźniakiewicz, po debacie 
nad tymi dokumentami członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie je zaopiniowali.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta, który 
powiedział, że Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz w dniu 11 lutego,  
w posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie, czterech członków stacjonarnie, 
jeden członek zdalnie. Tematem posiedzenia było zatwierdzenie sprawozdania  
z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2020, zatwierdzenie sprawozdania  
z przeprowadzonych kontroli w roku 2020, ustalenie terminu i zakresu pierwszej 
zaplanowanej kontroli w roku 2021, która odbędzie się w dniu 24 marca 2021 r.  
w Zespole Szkół w Drawsku Pom. Ustalono, że kontrola będzie obejmowała następujące 
zagadnienia: Realizacja planu i wykorzystanie Zakładowego Funduszu Świadczeń 
Socjalnych za rok 2019 i 2020 r., zasady skuteczności rekrutacji w roku szkolnym 2020, 
realizacja zadań inwestycyjnych i remontowych w roku 2020. Kolejnym punktem 
porządku była analiza i opiniowanie materiałów na sesję, wiele wątpliwości i zastrzeżeń 
wywołał wycofany na dzisiejszej sesji projekt uchwały w sprawie regulaminu 
przyznawania stypendium za wysokie wyniki sportowe. Pozostałe materiały zostały 
zaopiniowane pozytywnie. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan  
M. Banaszek, który powiedział, że Komisja w okresie między sesjami spotkała się raz 
w dniu 21 stycznia 2021 r. Tematem posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Radnego 
M. Tobiszewskiego dotyczącego sprawdzenia procedury wyboru kandydata na 
stanowisko inspektora w  wydziale architektoniczno- budowlanym Starostwa 
Powiatowego w Drawsku Pom. i podjęła uchwałę w przedmiotowej sprawie.  
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 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą 
Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Panią Barbarę Głowacką i złożenie 
sprawozdania.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pani B. Głowacka, która powiedziała, że Komisja obradowała jeden raz w dniu  
10 lutego. Podczas spotkania członkowie Komisji wysłuchali sprawozdania Naczelnika 
Zarządzania Kryzysowego i przyjęto to sprawozdanie bez uwag. Radny Z. Dudor 
poruszył problem niesprawnych punktów świetlnych, które zagrażają bezpieczeństwu 
publicznemu i w tej sprawie zostanie złożony wniosek do Komendanta Policji. Ponadto 
naczelnik udzielił informacji o stanie zabezpieczenia jednostek, placówek, szkół  
w maseczki, rękawice ochronne, fartuchy, przyłbice oraz płyny dezynfekujące, jak też 
omawiano koordynacje szczepień w Powiecie Drawskim.  Drugim sprawozdaniem była 
analiza sytuacji życiowej kombatantów i osób represjonowanych z uwzględnieniem 
liczby kombatantów i podopiecznych- informacje przedstawiła Pani Inspektor  
w Wydziale Organizacyjnym Małgorzata Katuszonek. Komisja przyjęła to 
sprawozdanie i podjęła dyskusję na temat możliwości oszacowania liczby kombatantów 
i podopiecznych, którzy zostali zaszczepieni lub zarejestrowali się i mają wyznaczony 
termin szczepienia oraz sposób zorganizowania akcji na temat szczepień. Komisja 
postanowiła zwrócić się do Burmistrzów i Wójta z prośbą o zorganizowanie akcji 
informacyjnej w sprawie szczepień, skierowanej do grupy mieszkańców 80 plus, ze 
szczególnym uwzględnieniem kombatantów i osób represjonowanych oraz 
podopiecznych organizacji kombatanckich. Komisja przyjęła również sprawozdanie  
z działalności Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego za 2020 rok, to 
sprawozdanie zostało przez członków Komisji przyjęte bez uwag. Analizowano 
materiały na sesję i tutaj zaproponowano poprawki do uchwały na druku nr 1672  
w sprawie regulaminu przyznawania stypendium za wysokie wyniki sportowe. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała pozostałe materiały na sesje.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Romuald Kurzątkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
przedłożył sprawozdanie z prac Komisji Oświaty w okresie między sesjami. 
 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
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Punkt 8 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie 
 z działalności Rady Powiatu za rok 2020. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu omówiła sprawozdanie z działalności Rady 

Powiatu za rok 2020, wymieniła Komisje Stałe działające przy Radzie Powiatu, 
omówiła działalność statutową, liczbę sesji, podjętych uchwał, liczbę zgłoszonych 
interpelacji, liczbę podjętych uchwał, liczbę zgłoszonych wniosków i zapytań, 
frekwencję Radnych, przebieg prac Komisji Stałych, współpracę organów Powiatu, 
Kluby Radnych. 

Przewodnicząca Rady podziękowała Staroście, Zarządowi i wszystkim Radnym 
za współpracę.   

 
Treść złożonego i omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
 

Punkt 9 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu za rok 2020. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu i przedstawienie 

sprawozdania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szreta, który szczegółowo 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2020 r.  
 
Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu i przedstawienie 
sprawozdania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 r.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Marek 
Banaszek, który omówił szczegółowo zagadnienia, którymi zajmowała się w roku  
2020 r. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu i przedstawienie 
sprawozdania z działalności za rok 2020 Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki 
i Rozwoju – Genowefę Polak.  

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju- 
Genowefa Polak, która szczegółowo omówiła sprawozdanie Komisji z działalności za 
rok 2020, w tym skład Komisji, tematykę odbytych posiedzeń, frekwencję oraz liczbę 
złożonych wniosków i opinii. 

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu i przedstawienie 
sprawozdania z działalności za rok 2020 Przewodniczącą Komisji Zdrowia  
i Bezpieczeństwa Publicznego- Barbarę Głowacką.  

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego- 
Barbara Głowacka, która szczegółowo omówiła sprawozdanie Komisji z działalności za 
rok 2020, w tym skład Komisji, tematykę odbytych posiedzeń, frekwencję oraz liczbę 
złożonych wniosków i opinii. 

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu i przedstawienie 
sprawozdania z działalności za rok 2020 Przewodniczącego Komisji Oświaty-
Romualda Kurzątkowskiego.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty- Romuald Kurzątkowski, który 
szczegółowo omówił sprawozdanie Komisji Oświaty z działalności za rok 2020,  
w tym tematykę posiedzeń, frekwencję, liczbę złożonych wniosków i opinii oraz 
posiedzenia Komisji Oświaty.  

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do omówionych 
sprawozdań? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.   

 

Punkt 10 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest sprawozdanie Komisji Rewizyjnej  
z przeprowadzonych kontroli za 2020 r.  
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 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu i przedstawienie 

sprawozdania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szreta, który przedstawił 

sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli za 2020 r. 
 
Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Punkt 11 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu Drawskiego za rok 2020. 

 
 
 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Pana Starostę- Stanisława Cybulę  

o zabranie głosu i omówienie sprawozdania z prac Zarządu Powiatu Drawskiego za rok 
2020. 

 
Głos zabrał Starosta – Stanisław Cybula, który omówił ilość posiedzeń Zarządu 

w roku 2020, ilość podjętych uchwał, ilość rozpatrzonych wniosków i podań, ilość 
przyjętych sprawozdań, ilość rozpatrzonych spraw oraz frekwencję i tematykę 
omawianych spraw.  

 
Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zadać pytanie 
Staroście? 

Nikt z obecnych na sali Radnych nie zgłaszał zapytań.  
 
 

Punkt 12 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie 
 z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest sprawozdanie Starosty 
Drawskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2020. 

 
 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali 

sprawozdanie droga elektroniczną.  
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Treść sprawozdania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zadać pytanie? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Punkt 13 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie 

 z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest sprawozdanie z realizacji 
porozumienia Powiatu z Gminą Drawsko Pomorskie w sprawie powierzenia Bibliotece 
Publicznej Miasta i Gminy im. St. Żeromskiego w Drawsku Pomorskim zadań 
powiatowej biblioteki publicznej.   

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał Radni otrzymali  

w wersji elektronicznej. Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że 
Dyrektor Ośrodka Kultury w Drawsku Pom.- Pani Jolanta Pluto- Prądzyńska była 
obecna na posiedzeniu Komisji, na którym omawiała zadania zrealizowane w roku 
ubiegłym. Wszystkie zadania zostały zrealizowane, nawet mimo pandemii biblioteka 
wykazała się bardzo dużą skutecznością w czytelnictwie poprzez elektroniczne 
przekazywanie ebooków i realizację nowego projektu, który nazywa się LEGIMI. 

 
Treść sprawozdania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy są pytania do sprawozdania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
 

Punkt 14 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest analiza sytuacji życiowej kombatantów 
i osób represjonowanych za rok 2020. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał Radni otrzymali  

w wersji elektronicznej. Następnie dodała, że analiza ta jest podsumowaniem działań, 
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jakie są podejmowane przez Powiat na rzecz środowiska kombatanckiego z terenu 
powiatu drawskiego. 

 
 

Treść omówionej analizy stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  
 

Punkt 15 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na objęcie udziałów w Przedsiębiorstwie Komunikacji Samochodowej Złocieniec 
spółka z o.o.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w Przedsiębiorstwie 
Komunikacji Samochodowej Złocieniec spółka z o.o.  

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXII/216/2021 w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów 
w Przedsiębiorstwie Komunikacji Samochodowej Złocieniec spółka z o.o.  
 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 
mają pytania do uchwały?  

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XXXII/217/2021 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Punkt 16 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 

  
Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez Pana Starostę Drawskiego  

S. Cybulę. 
 
Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że w związku z tym, że 

wniosek jest wielowątkowy odpowiedź będzie udzielona na piśmie.  
 

Punkt 17 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Głos zabrał etatowy Członek Zarządu Waldemar Włodarczyk, który powiedział, 

że chciałby się odnieść do interpelacji Pana Marka Tobiszewskiego, już nie pierwszy 
raz, a dotyczy właściwie żony Pana Marka jako Radnego, Pani Krystyny Tobiszewskiej. 
Chciałbym przekazać kilka danych i kilka słów prawdy, bo widzę, że pewne rzeczy są 
wykorzystywane na sesji, co nie powinno mieć miejsca. Jest cos takiego jak etyka 
Radnego, która mówi, że w sprawach prywatnych , w sprawach powiązań rodzinnych 
powinno się wstrzymywać od głosowania, powinno nie brać się udziału itd., ale widzę, 
że Pan Marek, jako Radny chyba zapomniał o tym, albo w ogóle nie bierze tego pod 
uwagę. Nie chciałem tego przedstawiać, ale muszę to powiedzieć oficjalnie, bo 
oficjalnie jest atak na mnie, czy próba wywarcia jakiejś presji. Chcę  podać kilka danych, 
które są do sprawdzenia, po pierwsze Pani Krystyna Tobiszewska składała w przeciągu 
swojej historii dwa razy lub trzy, już nie pamiętam podanie o odejście na emeryturę. 
Dwa, czy trzy razy ją wycofywała, wreszcie w roku 2020 złożyła ponownie wniosek o 
odejście na emeryturę i wniosek ten został przyjęty, dostała wszelkie apanaże na 
odejście na emeryturę włącznie z nagrodą, która przyznał jej Pan Starosta, bo miał takie 
prawo jako kierownik jednostki. Po drugie w rozmowie przy odejściu była taka sytuacja, 
która spowodowała tez i to, że poprosiliśmy, żeby była taka możliwość, aby Pani 
Krystyna Tobiszewska w ramach pomocy w referacie będąc na emeryturze została 
zatrudniona przez Pana Starostę w ramach pomocy, bo odeszło parę osób z tego 
referatu- mówiliśmy o zatrudnieniu na umowę- zlecenie. To  było poprzedzone 
wcześniej rozmowami Pana Tobiszewskiego – Radnego w stosunku do mnie żebym dał 
możliwość zatrudnienia Pani Tobiszewskiej, która odejdzie na emeryturę. W pewnych 
rozmowach później bezpośrednich, telefonicznych i osobistych z Panią Krystyną 
Tobiszewską i z Panem Markiem Tobiszewskim próbowałem namówić i jakby dograć 
sprawę zatrudnienia na umowę zlecenie, oczywiście po pewnych targach finansowych. 
Na koniec zaproponowałem Pani Krystynie Tobiszewskiej zatrudnienie na kwotę  
4.500 zł brutto na umowę zlecenie na rok czasu. Z jakichś przyczyn, nie wiem jakich 
Pani Krystyna Tobiszewska odmówiła i to miało miejsce na przełomie przejścia na 
emeryturę w ciągu jednego miesiąca. W tym czasie został ogłoszony konkurs, który miał 
wybrać inspektora do pracy w ramach referatu Architektoniczno- Budowlanego. 
Oczywiście Pani Tobiszewska powiedziała, że umowa zlecenie ją nie interesuje, bo nie 
będzie się mogła podpisywać, uprawnieniami i tak dalej, złożyła wniosek do konkursu 
w ciągu miesiąca po odejściu na emeryturę. W tym momencie Komisja po pierwsze 
miała dylemat, który dzisiaj próbuje się wykorzystywać i Pan Marek Tobiszewski już 
to robi nie po raz pierwszy na sesji. Mianowicie taki, że w tym momencie nawet 
odrobina dobrej skruchy czy przyzwoitości pozwalałby na to, żeby domówić się na 
temat przyjęcia, zatrudnienia na umowę zlecenia. Powiem Państwu tylko jedną rzecz, w 
tym momencie, jeżeli Komisja jako my, czy Pan Starosta przyjąłby wszystkich, który 
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odchodzą na emeryturę i mają takie dobre warunki, bo każdy z nich ma takie warunki, 
ale czy decydując się na odejście na emeryturę każdy pracownik chce ponownie wrócić 
i być zatrudniony na czas nieograniczony. Ja pozostawiam to do odpowiedzi dla 
wszystkich Radnych i Państwa, którzy tego słuchają. Dla mnie jest to nieporozumienie 
i próba kwestionowania pracy Komisji. Przypomnę, bo nie wszyscy wiedzą byłem 
Przewodniczącym tej Komisji i faktycznie dzisiaj zarzuty jedne, które Pan Tobiszewski 
stawia – dlaczego Pan Starosta powołał Włodarczyka na Przewodniczącego Komisji, bo 
przecież będzie wiedział, że będzie startowała jego żona. Na pewno Pan Starosta 
przewidywał w momencie powoływania, zanim zostały określone kandydatury kto 
będzie startował i Pan Starosta na pewno będzie przewidywał, że Pani Tobiszewska 
będzie stawała do konkursu. To są zarzuty poniżej pasa. Szukanie później różnego 
rodzaju argumentów, że się chce, dzisiejsza interpelacja do Pana Starosty – rozumiem 
ukaranie mnie, jako Przewodniczącego Komisji i może członków Komisji również? Bo 
decyzja została podjęta w ramach pracy Komisji. Uważam to za niezrozumiałe. Jaki cel 
i jaki wyjątek miałaby mieć Komisja, która rozpatrywała kandydatury na stanowisko 
inspektora w referacie Architektoniczno- Budowlanym, żeby zatruć akurat żonę Pana 
Marka Tobiszewskiego w stosunku do innych osób, które odeszły jako naczelnicy, jako 
pracownicy, z geodezji odszedł ostatnio specjalista z uprawnieniami geodezyjnymi i nie 
startował do konkursu w następnym rozdaniu, które miało miejsce. Uważam, że jest to 
zwykły nepotyzm i ten nepotyzm powinien być wzięty pod uwagę, żeby sytuacji tego 
typu nie było. Dziękuję bardzo.. Miałem nie mówić o tych szczegółach, ale w związku 
z podejmowaniem co sesję tematu w stosunku do mnie chciałem to uwiarygodnić 
 i przedstawić prawdę, to, co powiedziałem to fakty konkretne.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że odpowiedź na interpelację 

zostanie udzielona na piśmie.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 
Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu B. Głowacka, która 

powiedziała, że chciałaby z upoważnienia Pani Dyrektor PCPR Róży Kursy 
poinformować Radnych o uruchamianiu Regionalnego Centrum Kryzysowego  
w Drawsku Pom. Centrum to powstaje w ramach projektu Regionalne Pogotowie 
Kryzysowe. Regionalne Pogotowie Kryzysowe jest projektem, w skład którego wchodzi 
lider, czyli Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej oraz 6 powiatów, a właściwie 
oprócz Powiatu Stargardzkiego są Powiatowe Centra Pomocy Rodzinie. Powiat 
Drawski jest również w tym projekcie i uczestnictwo naszego Powiatu jest rezultatem 
wcześniejszych starań i zabiegów o to, byśmy mogli poszerzyć ofertę wsparcia dla 
rodzin naszego powiatu,  a szczególnie ten projekt jest kierowany do rodzin, które są  
w kryzysie psychicznym, bądź też przeszły taki kryzys, do tych mieszkańców naszego 
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Powiatu kierowany jest ten projekt. Celem głównym jest wsparcie osób, rodzin, które 
znajdują się w  kryzysie psychicznym. Oprócz tworzenia w ramach tego projektu 
przewidziane są działania profilaktyczne i będą prowadzone w siedzibie tego Centrum 
Kryzysowego, jak też będą prowadzone szkolenia i działania profilaktyczne i warsztaty 
również dla przedstawicieli zawodów zaufania publicznego oraz przedstawicieli 
instytucji i podmiotów działających na rzecz osób zagrożonych, w tym również 
Ośrodków Pomocy Społecznej, Policji i innych podmiotów. W ramach Regionalnego 
Centrum Kryzysowego będzie uruchomiony punkt pierwszego kontaktu i będzie to 
pomoc ambulatoryjna, będzie ona świadczona przez poradnictwo pedagogiczne, 
psychologiczne, jak też poradnictwo pracownika socjalnego. Będą dwa zespoły 
mobilne, które będą podejmowały interwencję na wezwanie w miejscu zdarzenia oraz 
wizyty w środowisku osoby, która wymaga takiego wsparcia. Podkreślam, że są to 
osoby w kryzysie, bądź po kryzysie. Oprócz dwóch zespołów mobilnych będzie Klub 
Samopomocowy i zamierzamy utworzyć grupę wsparcia. Działania informacyjne będą 
prowadzone również psychoedukacja i psychoprofilaktyka w placówkach szkolnych. 
Będą tutaj obejmowani najstarsi uczniowie klas podstawowych i szkół 
ponadpodstawowych. Rekrutacja jest ciągła, otwarta, praktycznie rozpoczęliśmy 
wsparcie od stycznia w ramach projektu. Projekt dofinansowany jest w wysokości  
3 mln 085 tys. 920 zł, z  tego wkładem własnym Powiatu jest kwota 362 558 zł i jest to 
skład w postaci lokali na działalność Regionalnego Centrum Kryzysowego przy  
ul. Obr. Westerplatte w Drawsku Pomorskim. Podstawowe Informacje zamieszczone są 
na stronie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, jak również telefon dyżurny, który 
został uruchomiony od stycznia 2021 r. Jeżeli Państwo Radni mają pytania, to bardzo 
proszę.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania ? 
 
Głos zabrała Radna G. Buczek, która spytała kiedy będzie spotkanie dla 

kierowników wszystkich powiatowych jednostek pomocowych?  
 
 Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu B. Głowacka, która 

powiedziała, że cała akcja promocyjna jest planowana od kwietnia 2021 r. po 
uruchomieniu naszego lokalu pod tamtym adresem. Chodzi o wyremontowanie tych 
pomieszczeń i wtedy będzie prowadzona akcja promocyjna i wszyscy będziecie  mogli 
Państwo skorzystać – będzie to prowadził nasz Lider, czyli pracownicy Regionalnego 
Ośrodka ze Szczecina, będą to warsztaty, szkolenia dla między innymi przedstawicieli 
ośrodków pomocy społecznej, będą to szkolenia profesjonalne. Ja służę informacją, jest 
również udostępniony numer do Centrum. Cieszymy się, że powstaje podmiot, który 
będzie mógł wspierać osoby w kryzysie. Chciałabym zaznaczyć, że ani pracowników 
Narodowego Funduszu Zdrowia, ani Ośrodków Pomocy Społecznej pracownicy tego 
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Centrum  nie będą wyręczali, będziemy współpracowali. Szkolenia dla przedstawicieli 
Ośrodków Pomocy Społecznej planowane są przełom kwiecień/maj.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że cieszy się, że powstało takie 

Centrum. 
 
Głos zabrał Radny C. Turczyk, który spytał jaki jest wkład własny Powiatu?  
 
Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu B. Głowacka, która 

powiedziała, że 362 558 zł i jest to na podstawie operatu szacunkowego tych lokali, 
które są przy ulicy Westerplatte 11, żadnego innego wkładu Powiat nie ma. Te lokale 
będą remontowane, wszystkie koszty, które będą ponoszone, łącznie z opłatami, 
mediami są finansowane z tego projektu.  

 
Głos zabrał Radny K. Korczyński, który w nawiązaniu do uchwały w sprawie 

przyznawania stypendiów sportowych poinformował Radnych, szczególnie tych, którzy 
są w innych Komisjach niż Komisja Zdrowia, że służę pełną informacją w zakresie tych 
poprawek, które komentarzowo opatrzyłem, gdyby ktoś miał jakieś wątpliwości, 
pytania, czy potrzebowałby wyjaśnienia, to poprosił o kontakt. Radny powiedział, że 
jest w stanie udzielić informacji w zakresie ustawy o sporcie i zastanawiał się, czy 
fragment art. 31 ustawy o sporcie mówi nie tylko o stypendiach sportowych, ale mówi 
też o wyróżnieniach i nagrodach dla trenerów i działaczy, zresztą Pan Wicestarosta 
sugerował taki pomysł, nie wiem na ile mamy odłożoną uchwałę, ile mamy czasu, ale 
służę w zakresie swoich autorskich poprawek i Radnego Zbigniewa Dudora- dziękuję 
za pomoc.   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że Zarząd Powiatu rozpocznie pracę 

nad tą uchwałą i będzie ją dokładnie analizował.  
 
Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu B. Głowacka, która 

powiedziała, że otrzymaliśmy na posiedzeniu Komisji Zdrowia taką informację, że 
jeżeli nie podejmiemy na dzisiejszej sesji tej uchwały, to będzie problem  
z przeprowadzeniem całej tej procedury, bo będzie nadal ważna ta uchwała poprzednia, 
która dzisiaj mieliśmy zmienić. W związku z tym może warto pochylić się nad terminem 
tego opracowania nowego tekstu, czy poprawek do tej uchwały, aby ta procedura, którą 
zamierzaliśmy zmienić, jeśli chodzi o przyznawanie stypendiów, żeby ona mogła 
jeszcze w tym roku wejść.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że skoro nie została podjęta nowa 

uchwała, obowiązuje nadal poprzednia uchwała. 



20 
 

Głos zabrał Radny K. Korczyński, który powiedział, że w tym roku i w ubiegłym 
mało które zawody i turnieje odbywały się, gdzie kandydatów może być dużo mniej, 
ponieważ nie odbyło się sporo zawodów ta presja czasu nie jest aż taka, jak Pani 
naczelnik przedstawiała, tym bardziej, że w nowym projekcie uchwały decyzję Zarząd 
ma podjąć do maja, to można spokojnie ustalić.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że służymy dla każdego mieszkańca 

i przystąpimy do zmian tej uchwały.  
  

 
Punkt 18 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  

o godzinie 10:55 zamknęła XXXII sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 

 
 
 

    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
  Joanna Rudziewicz                                 Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 
 

 
 

 


